

Jangan takut Seksyen 114A Akta Keterangan 1950 - Mozilla Firefox

File Edit View History Bookmarks Tools Help

Jangan takut Seksyen 114A Akta Kettera... x About IILUM Repository (IREP) x Web of Knowledge [v.5.8] - Web of Scie... x Scopus - Document search results x +

www.utusan.com.my/utusan/Dalam_Negeri/20120829/dn_06/Jangan-takut-Seksyen-114A-Akta-Keterangan-1950

Melabur dalam emas dengan selamat melalui CIMB Clicks

Dapatkan **RM88** bagi setiap **88g** emas yang dilaburkan! Serta peluang untuk memenangi hadiah hebat!

Layari untuk maklumat lanjut

Tertakuk kepada terma dan syarat

MEMBER FOR YOU CIMB BANK

Nasional Artikel Wilayah Luar Negara Hiburan Sukan Bisnes Pendidikan Sains Rekreasi Gaya Hidup Xtife

Terkini Berita Utama Dalam Negeri Politik Parlimen Jenayah Mahkamah Laporan Khas

E-PAPER **DALAM NEGERI**

Utusan Malaysia

ARKIB : 29/08/2012

Jangan takut Seksyen 114A Akta Keterangan 1950

KUALA LUMPUR 28 Ogos - Orang ramai dinasihatkan tidak perlu takut terhadap pindaan Seksyen 114A Akta Keterangan 1950 kerana ia dibuat semata-mata untuk melindungi golongan yang teraniaya di alam siber.

Pensyarah Undang-Undang Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (UIAM), Dr. Zulfakar Ramlee berkata, hanya golongan yang cenderung menyalahgunakan teknologi maklumat (IT) dan internet yang akan takut terhadap pindaan akta berkenaan.

Pindaan akta itu dilihat dapat mengimbangi kepentingan kedua-dua pihak tersebut iaitu golongan yang menyalahgunakan Internet dan golongan yang teraniaya," katanya ketika dihubungi Utusan Malaysia di sini hari ini.

Beliau mengulas isu pindaan Seksyen 114A Akta Keterangan 1950 yang heboh diperkatakan di alam maya sehingga menyebabkan Kabinet kembali meneliti pindaan akta tersebut selepas diarahkan oleh Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Tun Razak untuk berbuat demikian.

Seksyen 114A adalah satu daripada dua pindaan terhadap Akta Keterangan yang digazet Julai lalu dan mendapat pelbagai reaksi para pengguna internet.

Menarik hari ini

KOMUNITI

Waktu Solat

Laporan Cuaca

BERITA

Berita Utama

Dalam Negeri

Wilayah

Laporan Khas

Menurut Zulfakar, peruntukan dalam bentuk andaian itu bukan perkara baru dalam undang-undang malah telah diguna pakai dalam akta-akta lain juga.

Dalam kesalasan lain tidak ada pula orang hendak pertikaikan sedangkan isu tahap pembuktian (standard of proof) tetap sama di akhir sesuatu kes pendakwaan iaitu tahap pembuktian melampaui sebarang keraguan yang munasabah sebagaimana di dalam kes kesalasan-kesalahan jenayah yang lain adalah diperlukan," katanya.

Katanya, pindaan terhadap akta berkenaan tidak bermaksud untuk menzalimi suspek kerana andaian atau dakwaan itu boleh disangkal dengan tahap pembuktian

Waiting for static.ak.connect.facebook.com...